

Invitation to the press for the March of Freedom

We are refugee-es, migrants and undocumented migrants coming from all around Europe, we are the ones who do not have the privilege of the citizenship in the EU Member States. As witnesses and survivors of this injustice, we denounce the drastic and deadly policies implemented at the borders of the EU. We therefore invite you to listen to our direct and abolitionist demands that we will address to the European Parliament in our press conference tomorrow, Friday, the 20th of June 2014 at 3pm. We will leave Sint-Genesius Rode tomorrow and walk until Brussels; there, we will walk up the Avenue St. Louis to reach the Place du Luxembourg, in front of the Parliament at 3pm.

Once we said this, we need to add that no one is illegal, and that we are here because Europe destroyed our countries - and this is the reason why we have been walking for the past five weeks from Strasbourg to Brussels, challenging the european border laws. We want our demands to be heard everywhere: from the simple citizens in the streets of Belgium up until the highest offices of politicians. More than 400 activists will be participating to the action week in Brussels to prepare for the summit of the European Council that is to be held on the 26th and 27th of June.

We count on your presence to make our demands more visible to the political and civil society.

Please accept our militant greetings, Walk For Freedom of Undocumented, Refugee and Migrant-es-es

Reference: Journal ARTE Reportage on walking:
<https://www.youtube.com/watch?v=SmuyvWxuFsQ>

Our phone number: 0049 152 132 723 66

Our blog: freedomnotfrontex.noblogs.org

Our email address: freedomnotfrontex@riseup.net

Our Twitter: [www.twitter.com/noborder](https://twitter.com/noborder)

Invitation média à l'occasion de la Marche pour la Liberté

Nous sommes des réfugié-e-s, migrant-e-s et Sans-Papiers venu-e-s de toute l'Europe, ceux et celles qui ne bénéficient pas de la citoyenneté dans les Etats membres de l'UE. En tant que témoins survivant-e-s de cette injustice, nous dénonçons les politiques draconiennes et meurtrières aux frontières de l'UE. Nous vous invitons à écouter les revendications directes et abolitionnistes que nous adressons au Parlement Européen lors de notre conférence de presse demain, vendredi 20 juin 2014, à 15h. Nous partirons demain de Sint-Genesius-Rode et marcherons jusqu'à Bruxelles où nous entrerons par l'avenue Saint-Louis pour atteindre la Place du Luxembourg, en face du Parlement, à 15h.

Ceci étant, personne n'est illégal-e, nous sommes ici parce que l'Europe détruit nos pays – raison pour laquelle nous marchons depuis déjà cinq semaines de Strasbourg en direction de Bruxelles en défiant la loi des frontières. Nous voulons faire entendre nos revendications partout : des plus hautes sphères de la politique jusqu'au citoyen-ne-s dans la rue. Plus de 400 activistes feront une semaine d'actions à Bruxelles pour se préparer au sommet du Conseil Européen qui s'y tiendra les 26 et 27 juin.

Nous comptons sur votre présence pour rendre plus visible nos revendications auprès des politiques et de la société civile.

Veuillez agréer nos salutations militantes, La Marche Pour la Liberté des Sans-Papiers, Réfugié-e-s et Migrant-e-s

Reference: Reportage ARTE Journal sur la marche:
<https://www.youtube.com/watch?v=SmuyvWxuFsQ>

Notre numéro de téléphone : 0049 152 132 723 66

Notre blog : freedomnotfrontex.noblogs.org

Notre adresse mail : freedomnotfrontex@riseup.net

Notre compte Twitter : www.twitter.com/noborder